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1. Nasjonal analyseplattform
Den 28. februar presenterte Sykehusinnkjøp HF et rammeverk for arbeidet med å samle inn og 
analysere innkjøpsdata fra spesialisthelsetjenesten. Representantene fra de fire RHF-ene ønsket å 
gjennomføre en POC (Proof-of-concept) på transaksjonsdata (EHF-faktura) fra et eller flere 
aksesspunkt. Målsetningen med POC var å kartlegge tekniske utfordringer og analysemuligheter. 
Erfaringene fra POC danner grunnlaget for et mandat for hele prosjektet. Resultatene fra POC skulle 
være tilgjengelig i løpet av juni 2020. 

På tross av covid-19 situasjonen har prosjektet hatt fremdrift, men er ca. 6 uker forsinket. Helse Sør-
Øst ønsket å være pilot i uthenting av EHF-faktura fra sitt aksesspunkt. Det er gjennomført møte med 
aksesspunktleverandør og det er ikke identifisert tekniske utfordringer knyttet til overføring av data. 
I arbeidet med databehandleravtalen med de ulike HF i Helse Sør-Øst ble det stilt spørsmål om 
håndtering av eventuelle personopplysninger som er knyttet til EHF-fakturaene. Denne utfordringen 
er det nå funnet en teknisk løsning for, men den er ikke prøvd ut i praksis. Forslag til neste skritt i 
prosjektet vil være å gjennomføre en test på en begrenset datamengde hvor eventuelle 
personopplysninger automatisk gjenkjennes og slettes.  Resultatet kontrolleres etterpå for å verifisere 
om metoden holder tilstrekkelig kvalitet og kan brukes videre i dette arbeidet. Fra prosjektet får 
tilgang til EHF-data fra aksesspunktet er det estimert 4 ukers arbeid før de første analysene vil være 
tilgjengelig for Sykehusinnkjøp og RHF-ene.

2. Status IKT-strategi for Sykehusinnkjøp HF
Etter presentasjon av IKT-strategien for RHF-ene før sommerferien ble det fremlagt et forslag om et 
eget møte med gjennomgang av virksomhetsarkitektur og IKT-strategi. Møtet ble avholdt 8. 
september med representanter fra alle fire RHF-ene. Tiden ble i all hovedsak brukt til en presentasjon 
og gjennomgang av virksomhetsarkitekturen samt en kort innspillsrunde til IKT-strategien. Tematikken 
er krevende, og de fire regionene trenger mer tid på å sette seg inn i det foreliggende forslaget. I tillegg 
var det enighet om at Sykehusinnkjøp HF gjennomfører en-til-en møter med regionene slik at man kan 
gå dypere inn i problemstillingen og hva forslaget i virksomhetsarkitekturen/IKT-strategien innebærer 
for den enkelte region. Møtene vil spesielt legge opp til å komme i dialog med relevante tekniske 
ressurser fra regionene. Dette er et arbeid som blir igangsatt så raskt som mulig. Styret vil få en egen 
orienteringssak i november.

3. Samarbeidsavtale med HF/RHF
Arbeidet med å få etablert nye samarbeidsavtaler med HF/RHF ble startet opp med 
planleggingsaktiviteter rett før ferien. Det er juridisk direktør som har ansvaret for prosessen for 
Sykehusinnkjøp HF og første møte ble avholdt mellom foretaket og kontaktpersonene i de respektive 
RHF i begynnelsen av september. Partene jobber nå med å detaljere en fremdriftsplan for prosessen 
hvor det legges opp til at partene bruker september og oktober måned på å enes om et utkast. De 
regionale helseforetak vil så koordinere en prosess mot helseforetakene i sine respektive regioner i 
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november og desember slik at det forventes at endelig utkast kan være ferdig rundt nyttår. Det 
gjenstår å avklare hvilken godkjenningsprosess samarbeidsavtalen skal ha innad i de enkelte RHF. I 
Sykehusinnkjøp planlegges det med at avtalen blir lagt frem for styret i første eller andre styremøte i 
2021. 

4. Samarbeidsavtale med Sykehusbygg HF
Sykehusinnkjøp HF og Sykehusbygg har sammen utarbeidet en samarbeidsavtale som er klar for 
signering. Formålet med avtalen er å langsiktig regulere samarbeidsforholdet og ansvarsfordelingen 
mellom partene når Sykehusinnkjøp HF bistår Sykehusbygg HF med gjennomføring av anskaffelser. 
Samarbeidsavtalen legger opp til at det inngås en egen prosjektavtale for hvert prosjekt som 
Sykehusinnkjøp skal bistå i, og bistanden finansieres gjennom timespris som skal gi kostnadsdekning 
for Sykehusinnkjøp HF uten fortjeneste. 

5. Status B180  
Sykehusinnkjøp HF yter bistand til Helse Vest RHF og Sjukehusapoteka Vest HF i arbeidet med 
etablering av seks måneders beredskapslager av legemidler (B180) på norsk jord. Sykehusinnkjøp HF 
er involvert som forhandlingsstøtte til Sjukehusapoteka Vest HF og som leder av delprosjekt «Kontrakt 
og innkjøp».  

I perioden fra sommer til jul 2020 er det estimert at Sykehusinnkjøp HF til sammen må benytte ca. 5 
FTE på dette arbeidet, noe som kompenseres mot timebetaling iht. avtale med Sjukehusapoteka Vest 
HF. 


